

Date: 17 July 2018  
4 Dhu al-Qa'dah 1439  
Ref: 10 / 10 / 746 / 2018

## CEO – Boursa Kuwait

Peace, Mercy and Blessings of Allah

### Subject: Disclosure of Material Information KFH Counterparty Risk Ratings Issued by Moody's Investors Service

In reference to the above, and in interest of Kuwait Finance House "KFH" at adhering to Article 4-1-1/18 of Chapter 4 'Disclosure of Material Information' of CMA Executive Bylaws Book 10 (Disclosure and Transparency), that requires the disclosure of Any credit rating for the Listed Company or any change thereto, KFH would like to report the following:

**Moody's Counterparty Risk Ratings For KFH Included ability to honor the uncollateralized portion of non-debt counterparty financial liabilities as follows:**

- Local currency and foreign currency long-term Counterparty Risk Ratings of (A1).
- Local currency and forging currency short-term Counterparty Risk Ratings of (P-1).

**There is no impact on the KFH's Financial Position.**

Attached is the Appendix (9) 'Disclosure of Credit Rating Form' that has been submitted to Capital Markets Authority.

Best Regards,

Mazin S Al Nahedh



الرئيس التنفيذي – بورصة الكويت  
السلام عليكم ورحمة الله وبركاته  
الموضوع: الإفصاح عن المعلومات الجوهرية  
تصنيف مخاطر الأطراف المقابلة لبيتك  
الصادر عن وكالة موديز لخدمات المستثمرين

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وحرصاً من بيت التمويل الكويتي "بيتك" على الالتزام بال المادة رقم (18-1-4) من الفصل الرابع (الإفصاح عن المعلومات الجوهرية) من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية لهيئة أسواق المال، والتي تتطلب الإفصاح عن أي تصنيف ائتماني للشركة المدرجة وأي تغيير يطرأ عليه، نود الإفاده بما يلي:

تضمن تصنيف مخاطر الأطراف المقابلة الصادر من وكالة موديز قدرة بيتك على الوفاء بالجزء غير المضمون من الالتزامات المالية غير المدينة للطرف المقابل كما يلي:

- تصنيف مخاطر الأطراف المقابلة طويلة الأجل بالعملة المحلية والعملة الأجنبية عند درجة (A1).
- تصنيف مخاطر الأطراف المقابلة قصيرة الأجل بالعملة المحلية والعملة الأجنبية عند درجة (P-1).

هذا وليس من المتوقع وجود أي تأثير على المركز المالي لبيتك. مرفق لكم نموذج الملحق (9) "نموذج الإفصاح عن التصنيف الإئتماني" ، هذا وتم تزويد السادة / هيئة أسواق المال بنسخة منه.

وتفضلاً بقبول فائق الاحترام،

مازن سعد الناهض



17 يوليو 2018	التاريخ:
بيت التمويل الكويتي (بيتك)	اسم الشركة المدرجة
وكالة موديز لخدمات المستثمرين	الجهة المصدرة للتصنيف
<ul style="list-style-type: none"> <li>• تصنيف مخاطر الأطراف المقابلة طويلة الأجل بالعملة المحلية والعملة الأجنبية عند درجة .(A1)</li> <li>• تصنيف مخاطر الأطراف المقابلة قصيرة الأجل بالعملة المحلية والعملة الأجنبية عند درجة .(P-1)</li> </ul>	فئة التصنيف

#### مذلولات التصنيف

- الفئة (A1): تعتبر الالتزامات ذات التصنيف A ذات مستوى متوسط إلى مرتفع من الجودة وهي معرضة لدرجة منخفضة من المخاطر الائتمانية
- الفئة (P-1): المصدران (أو المؤسسات المساندة) الذين يتم تصنيفهم بدرجة Prime-1 سيكون لديهم القدرة الأفضل على سداد مدعيونياتهم قصيرة الأجل.
- يشير العنصر 1 إلى أن ترتيب الالتزام يقع في الجزء الأعلى من فئة التصنيف العام وأن العنصر 2 يشير إلى الترتيب المتوسط وأن العنصر 3 يشير إلى الترتيب الأدنى من فئة التصنيف العام.

#### انعكاس التصنيف على أوضاع الشركة

ليس من المتوقع وجود أي تأثير على المركز المالي لبيتك.

#### النظرة المستقبلية

#### ترجمة التصريح الصحفي أو الملاخص التنفيذي

- قامت وكالة موديز للتصنيف الائتماني بتاريخ 27 يونيو 2018 بإصدار تحديث لتصنيف مخاطر الأطراف المقابلة والتي تعكس قدرة الجهات على الوفاء بالجزء غير المضمون من الالتزامات المالية غير المدينة للطرف المقابل والتي تعكس أيضاً الخسائر المالية المتوقعة في حالة عدم الوفاء بتلك الالتزامات، وعليه تم تصنيف بيتكم على النحو التالي:

  - تصنيف مخاطر الأطراف المقابلة طويلة الأجل بالعملة المحلية والعملة الأجنبية عند درجة (A1).
  - تصنيف مخاطر الأطراف الم مقابلة قصيرة الأجل بالعملة المحلية والعملة الأجنبية عند درجة (P-1).



*[Handwritten signature]*

Date	17 July 2018
Name Of Listed Company	Kuwait Finance House (KFH)
Entity Issues The Rating	Moody's Investors Service
Rating Category	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Local currency and foreign currency long-term Counterparty Risk Ratings of (A1).</li> <li>• Local currency and forging currency short-term Counterparty Risk Ratings of (P-1).</li> </ul>
Rating Implications	<p><u>A</u>: obligations rated A are judged to be upper-medium grade and are subject to low credit risk.</p> <p><u>P-1(cr)</u>: Issuers assessed Prime-1(cr) have a superior ability to honor short-term operating obligations.</p> <p><u>Note</u>: Moody's appends numerical modifiers 1, 2, and 3 to each generic rating classification from Aa through Caa. The modifier 1 indicates that the obligation ranks in the higher end of its generic rating category; the modifier 2 indicates a mid-range ranking; and the modifier 3 indicates a ranking in the lower end of that generic rating category.</p>
Rating Effect On The Status Of The Company	There is no impact on the KFH's Financial Position.
Outlook	-

#### Translation Of The Press Release Or Executive Summary

- Moody's Rating Agency on 27th July 2018 has issued an update Counterparty Risk Rating, which reflects the ability of entities to honor the uncollateralized portion of non-debt counterparty financial liabilities and also reflect the expected financial losses in the event such liabilities are not honored, accordingly has been classified KFH as follows:
  - Local currency and foreign currency long-term Counterparty Risk Ratings of (A1).
  - Local currency and forging currency short-term Counterparty Risk Ratings of (P-1).



*[Handwritten signature]*